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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  KRIMEJA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/17-27/1 
URBROJ:  2170/01-09-10-17-2 
Rijeka,  31.01.2017. 
                                    

 
ZAPISNIK 

S 27. SJEDNICE VMO KRIMEJA 
 

27. sjednica VMO Krimeja održana je 31.01.2016. (utorak) s početkom u 18 sati u prostorijama MO 
Krimeja, Kumičićeva 50. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Petar Petrinić, predsjednik VMO 
- Boris Mijolovoć , zamjenik predsjednika VMO 
- Danijela Bradamante, članica VMO 
- Lucio Eškinja, član VMO 
- Zoran Miličević , tajnik MO 
Opravdao izostanak: 
- Arsen Cimaš, član VMO 

 
 
 
Usvajanje zapisnika  26.  sjednice VMO Krimeja: 

 Zapisnik je    jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Provođenje programa rada za 2017. godinu  
2. Komunalna problematika 

 
 
AD 1 
Predsjednik Vijeća iznio je prijedlog da se programska aktivnost "Pusni dani na Krimeji" održi u 
utorak, 28. veljače na slijedeći način: 

- maškarani tanci za djecu u prostorijama MO u 18 sati, 
- doček Krimejskih feštara i paljenje pusta ispred MO u 19 sati, 
- maškarani tanci za odrasle uz muzičara Vladimira Mikler i klapu  "Gradelini" 

Program bi se izveo u suradnji s Klubom umirovljenika i starijih osoba Krimeja,  i Krimejskim 
feštarima 
 
 
Zaključak 
Vijeće MO Krimeja jednoglasno je usvojilo prijedlog za realizaciju programske aktivnosti 
"Pusni dani na Krimeji". 
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AD 2 
Tajnik VMO upoznao  je članove Vijeća  s dopisima,  odnosno negativnim odgovorima TD Rijeka 
promet d. d.  i Odjela za komunalni sustav – Direkcije plana, razvoja i gradnje vezano za 
ponovljeni zahtjev za označavanjem pješačkoga prijelaza u Ulici Krimeja kod kbr. 30. U dobivenim 
obrazloženjima ponovo se spominju normativni uvjeti, sigurnosni uvjeti i minimalna preglednost 
zašto se ne može obilježiti pješački prijelaz. 
Članovi vijeća u raspravi su istakli da ne prihvaćaju dana obrazložena zašto se ne može obilježiti 
pješački prijelaz na toj lokaciji jer konstatacija da mali broj građana gravitira tom prijelazu nije 
točna, da se građani mogu preusmjeravati na drugi pješački prijelaz nije ostvariva, da se u 
neposrednoj blizini već nalaze dva pješačka prijelaza nije relevantna jer takvih situacija u gradu 
ima puno, preglednost na tom dijelu ceste između dva blaga zavoja nije značajno smanjena. 
Budući da se ne radi o velikim investicijama, a u pitanju je sigurnost odvijanja prometa, a posebno 
zaštita sigurnosti pješaka VMO Krimeja donijelo je slijedeći  
 
Zaključak: 
Vijeće MO  jednoglasno je donijelo zaključak da će  članovi vijeća na licu mjesta u Ulici 
Krimeja kod kbr. 30 ponovo razmotriti opravdanost zahtjeva u kontekstu dobivenih 
odgovora, te da  predsjednik VMO tražiti  sastanak  s Rukovoditeljem Sektora prometa 
Rijekaprometa na tu  temu.  
 
 
 
 
 

 
 
Sjednica je završila u 20  sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (2) stranice. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednik VMO Krimeja: 

 
Zoran Miličević Petar Petrinić 
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